



Date 8/04/2025

تاريخ 2025/04/8م

Subject: Disclosure on the Implications of the United States' Announcement to Impose Additional Customs Duties

الموضوع: إفصاح بشأن تداعيات إعلان الولايات المتحدة الأمريكية بفرض رسوم جمركية إضافية

Dear Sir/Madam,

السادة/ بورصة مسقط المحترمين،

With reference to the circular issued by the Muscat Stock Exchange regarding the United States' decision to impose customs duties on imports from several countries, including the Sultanate of Oman, Salalah Mills Co. SAOG would like to disclose the following:

بالإشارة إلى التعميم الصادر عن بورصة مسقط بشأن قرار الولايات المتحدة الأمريكية بفرض رسوم جمركية على الواردات من عدة دول، بما في ذلك سلطنة عُمان، تود شركة مطاحن صلالة ش.م.ع.ع أن تفيدكم بما يلي:

1. الأثر على أنشطة الشركة:

1. Impact on Company Activities:

There is currently no direct impact on the company's operations. However, the decision may lead to indirect effects related to commodity prices, currency fluctuations, and supply chain logistics, given the local market's reliance on imports.

لا يوجد حاليًا أي أثر مباشر على عمليات الشركة. ومع ذلك، قد يؤدي هذا القرار إلى تأثيرات غير مباشرة تتعلق بأسعار السلع وتقلبات أسعار الصرف وسلاسل التوريد، نظرًا لاعتماد السوق المحلي على الواردات.

2. Impact on Financial Performance:

An indirect adverse impact has been observed on one of the company's investments in the oil sector, due to falling prices and global economic slowdown concerns, which has affected the fair valuation of the investment.

2. الأثر على الأداء المالي:

لوحظ تأثير سلبي غير مباشر على أحد استثمارات الشركة في قطاع النفط، نتيجة لانخفاض الأسعار والمخاوف المتعلقة بتباطؤ الاقتصاد العالمي، مما أثر على التقييم العادل لهذا الاستثمار.

3. Measures Taken:

The company is closely monitoring the situation and is evaluating mitigation strategies, including a review of investment and procurement plans as needed. Any material developments will be disclosed in due course.

3. الإجراءات المتخذة:

تقوم الشركة بمتابعة الوضع عن كثب، وتقيم استراتيجيات التخفيف المناسبة، بما في ذلك مراجعة خطط الاستثمار والتوريد عند الحاجة. وسيتم الإفصاح عن أي تطورات جوهرية في حينها.

With kind regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

ALI TALIB ALIRAWAS
Corporate Secretary &

علي بن طالب علي الرواس
أمين سر مجلس الإدارة

Investor Relations Officer

ومسؤول علاقات المستثمرين

